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PROTOKÓŁ Nr XXVII/22 
sesji Rady Gminy Siemyśl, 

która odbyła się dnia 28 marca 2022 r. 
w Gminnym Ośrodku Kultury i Bibliotece w Siemyślu 

 
Sesja Rady Gminy Siemyśl rozpoczęła się o godzinie 11.11, a zakończyła się 

o godzinie 13.38. 

Ustawowy skład Rady Gminy Siemyśl wynosi 15 radnych. W obradach sesji 

uczestniczyli wszyscy radni. Ponadto w sesji uczestniczyło 10 osób spoza Rady 

Gminy. Listy obecności stanowią załączniki nr 1 - 3 do protokołu sesji.  

Sesję otworzył słowami: „otwieram sesję Rady Gminy Siemyśl” i prowadził 

Przewodniczący Rady Gminy Siemyśl Janusz Tasak (dalej: Przewodniczący Rady). 

Sesję protokołowała pracownik Urzędu Gminy Siemyśl Justyna Sacha.  

 

Przewodniczący Rady powitał wszystkich obecnych na sesji.  

Przewodniczący Rady stwierdził - na podstawie listy obecności - że w sesji 

uczestniczyli wszyscy radni, w związku z czym obrady sesji były prawomocne.  

 

Następnie Przewodniczący Rady przedstawił porządek obrad sesji.  

Wójt Gminy Siemyśl Marek Dołkowski (dalej: Wójt Gminy) wystąpił 

z wnioskiem o wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie 

wyrażenia woli kontynuacji członkostwa Gminy Siemyśl w Stowarzyszeniu Lokalnej 

Grupy Działania “Siła w Grupie” w okresie programowania 2021-2027 (druk nr 240). 

Następnie Przewodniczący Rady poinformował o dostarczeniu do Biura Rady Gminy 

Siemyśl sprawozdania Ośrodka Pomocy Społecznej w Siemyślu z realizacji zadań 

wynikających z ustawy o wspieraniu rodziny i systemie pieczy zastępczej za rok 

2021 (druk nr 241) i zawnioskował o jego wprowadzenie do porządku obrad sesji. 

Wniosek Wójta Gminy i Przewodniczącego Rady został jednogłośnie przyjęty 

przez Radę Gminy. Protokół głosowania zmiany porządku obrad – wprowadzenia 

projektu uchwały i przedłożenia sprawozdania z realizacji zadań stanowi załącznik 

nr 4 do protokołu sesji (głosowanie za pomocą urządzeń elektronicznych). 

Innych wniosków lub uwag dotyczących porządku obrad nie wniesiono.  

 

Po zmianach porządek obrad przedstawiał się następująco: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności.   

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu poprzedniej sesji. 

4. Informacja o pracy komisji Rady Gminy w okresie międzysesyjnym. 

5. Informacja o pracy Wójta Gminy w okresie międzysesyjnym. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Siemyśl na 2022 r. (druk 

nr 229). 

7. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Gminy 

Siemyśl na 2022 r. (druk nr 230). 

8. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia wieloletniej 

prognozy finansowej Gminy Siemyśl na lata 2022-2030 (druk nr 231). 

9. Podjęcie uchwały w sprawie niewyrażenia zgody na wyodrębnienie w budżecie 

gminy środków stanowiących fundusz sołecki (druk nr 232). 
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10. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego 

dla strażaków ratowników ochotniczej straży pożarnej (druk nr 233). 

11. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami 

bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Siemyśl 

na 2022 r. (druk nr 234). 

12. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia gminnego programu osłonowego “Korpus 

Wsparcia Seniorów w Gminie Siemyśl” na rok 2022 (druk nr 235). 

13. Podjęcie uchwały w sprawie wyznaczenia na terenie Gminy Siemyśl  miejsca 

do prowadzenia handlu w piątki i soboty przez rolników i ich domowników 

oraz wprowadzenia regulaminu określającego zasady prowadzenia handlu 

w piątki i soboty przez rolników i ich domowników (druk nr 236). 

14. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji (druk nr 237). 

15. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji (druk nr 238). 

16. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji (druk nr 239). 

17. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia woli kontynuacji członkostwa Gminy 

Siemyśl w Stowarzyszeniu Lokalnej Grupy Działania “Siła w Grupie” w okresie 

programowania 2021-2027 (druk nr 240). 

18. Sprawozdanie Ośrodka Pomocy Społecznej w Siemyślu z realizacji zadań 

wynikających z ustawy o wspieraniu rodziny I systemie pieczy zastępczej za rok 

2021 (druk nr 241). 

19. Wolne wnioski, interpelacje radnych, zapytania i odpowiedzi. 

20. Zamknięcie sesji. 

 

Rada Gminy zajęła się sprawą przyjęcia protokołu poprzedniej sesji. Był 

on wyłożony do wglądu dla radnych. Nie wniesiono żadnych uwag dotyczących 

protokołu. Protokół poprzedniej sesji został poddany pod głosowanie i jednogłośnie 

przyjęty przez Radę Gminy. Protokół głosowania w sprawie przyjęcia protokołu 

poprzedniej sesji stanowi załącznik nr 5 do protokołu sesji (głosowanie za pomocą 

urządzeń elektronicznych).  

 

Przewodniczący Komisji ds. Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego 

Stanisław Chabera przedstawił informację dotyczącą połączonego posiedzenia 

Komisji ds. Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego oraz Komisji ds. Oświaty, 

Kultury, Zdrowia i Sportu, które odbyło się 28 marca 2022 r. (przed niniejszą sesją) 

i poinformował o wydaniu pozytywnych opinii dotyczących projektów uchwał 

wniesionych pod obrady sesji (oprócz projektów uchwał w sprawie rozpatrzenia 

petycji). 

Uwag dotyczących przedstawionej informacji nie zgłoszono. Informacja 

dotycząca posiedzenia komisji stanowi załącznik nr 6 do protokołu sesji.  

 

Przewodniczący Komisji ds. Oświaty, Kultury, Zdrowia i Sportu Wojciech 

Pańka przedstawił informację dotyczącą posiedzenia Komisji ds. Oświaty, Kultury, 

Zdrowia i Sportu, które odbyło się dnia 25 stycznia 2022 r. 

Uwag dotyczących przedstawionej informacji nie zgłoszono. Informacja 

dotycząca posiedzenia komisji stanowi załącznik nr 7 do protokołu sesji.  
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Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Michał Paszko przedstawił informację 

dotyczącą drugiej części posiedzenia Komisji Rewizyjnej, które odbyło się dnia 

28 stycznia 2022 r. (po XXVI sesji Rady Gminy Siemyśl). 

Uwag dotyczących przedstawionej informacji nie zgłoszono. Informacja 

z posiedzenia komisji Rady Gminy stanowi załącznik nr 8 do protokołu sesji.  

 

Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji przedstawił informację 

dotyczącą posiedzeń Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, które odbyły się w dniach 

7 lutego 2022 r. oraz 11 marca 2022 r., a także poinformował o przygotowaniu 

odpowiednich projektów uchwał w sprawie rozpatrzenia 3 petycji (druki nr: 237, 238 

i 239). 

Uwag dotyczących przedstawionej informacji nie zgłoszono. Informacja 

dotycząca posiedzenia komisji stanowi załącznik nr 9 do protokołu sesji.  

 
Wójt Gminy przedstawił informację dotyczącą pracy wójta w okresie 

międzysesyjnym. Wójt Gminy dodatkowo poinformował, że: 

- umowa z Powiatem Kołobrzeskim (Powiatowym Urzędem Pracy) obejmuje 

finansowanie kosztów zatrudnienia w ramach robót publicznych pracownika 

(na stanowisku robotnika gospodarczego – mieszkańca Białokur) na okres pół roku; 

po tym czasie Urząd Gminy Siemyśl zobowiązany jest do zatrudnienia tej osoby 

na okres 3 miesięcy; 

- spotkanie z Wicestarostą Kołobrzeskim Jackiem Kusiem oraz Wójtem Gminy 

Rymań Mirosławem Terleckim dotyczyło złożonych wniosków o dofinansowanie 

na wykonanie nowych warstw bitumicznych na drogach powiatowych, w tym 

odcinkach dróg znajdujących się na terenie gminy, tj. Niemierze-Charzyno (od 

Lisner Sp. z o. o. do przepompowni w Charzynie), Niemierze-węzeł S6, Byszewo-

węzeł S6; 

- Zarząd Dróg Powiatowych w Kołobrzegu dokona przebudowy mostu w Nieżynie 

wraz z infrastrukturą pieszo-rowerową o długości 1 km; 

- konferencje organizowane przez Wojewodę Zachodniopomorskiego i Starostę 

Kołobrzeskiego dotyczyły organizacji działań pomocowych na rzecz uchodźców 

z Ukrainy; 

- w Gminie Siemyśl organizowane są dwa punkty noclegowe dla uchodźców 

z Ukrainy, tj. w salach wiejskich w Świeciu Kołobrzeskim oraz Niemierzu; w tym 

celu zostaną zakupione łóżka i sprzęt AGD, a także zostanie dokonany remont 

w ww. budynku w Niemierzu, w którym docelowo ma przebywać ok. 15 osób; 

- spotkanie z posłem na Sejm RP Czesławem Hocem oraz Prezesem Zarządu 

Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Szczecinie 

dotyczyło odszkodowań i umów ubezpieczenia dla rolników, między innymi 

związanymi ze stanem suszy oraz programu usuwania azbestu (przedstawiono 

propozycję dopłaty do wymiany, np. opierzenia dachu w wysokości 40,00 zł 

za 1 m2); poruszono także kwestię planów zmiany regulacji prawnych dotyczących 

utylizowania folii rolniczych; 

- spotkanie z Komendantem Powiatowym Policji w Kołobrzegu dotyczyło 

planowanego stworzenia posterunku policji w Siemyślu w budynku Urzędu Gminy 

Siemyśl, po przeprowadzeniu odpowiedniego remontu w celu zapewnienia 
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dostępności do pomieszczeń dla osób niepełnosprawnych (Wójt Gminy poprosił 

radnych o rozmowę w tej sprawie po obradach sesji); 

- wybrano ofertę dotyczącą zapytania ofertowego na rozbudowę Szkoły Podstawowej 

im. Armii Krajowej w Charzynie (dalej: szkoły w Charzynie), tj. ofertę 

przedsiębiorstwa z Białogardu na kwotę blisko 13,5 mln zł; 

- w naborze na stanowisko pracy ds. w Urzędzie Gminy Siemyśl wybrano 

mieszkankę Nieżyna; 

- wpłynęła prośba o składanie wniosków o świadczenie pieniężne za zapewnienie 

zakwaterowania i wyżywienia obywatelom Ukrainy obejmujących dłuższy okres 

pobytu uchodźców (o ile będzie to możliwe); 

- nadanie numeru PESEL obywatelom Ukrainy następuje po uprzednim umówieniu 

wizyty z pracownikiem Urzędu Gminy Siemyśl. 

Przewodniczący Rady, odnosząc się do informacji dotyczących osób 

z Ukrainy, podziękował mieszkańcom gminy za udzielenie wszelkiej pomocy 

uchodźcom i pochwalił za postawę godną naśladowania. Przewodniczący Rady 

poinformował również o utworzeniu przez radnych funduszu na rzecz uchodźców, 

z którego dokonano zakupu węgla na opał, a także o współpracy z sołtys Sołectwa 

Charzyno Dorotą Wasylów oraz Urzędem Gminy Siemyśl. 

Wójt Gminy: 

- dołączył do podziękowań dla mieszkańców; 

- wyraził wdzięczność wobec działań sołtysów (przede wszystkim Doroty Wasylów), 

radnych, pracowników Ośrodka Pomocy Społecznej w Siemyślu oraz dyrektorów 

szkół podstawowych (działających na terenie gminy); 

- skomentował sytuację wojny rosyjsko-ukraińskiej. 

Innych uwag dotyczących przedstawionej informacji nie zgłoszono. Informacja 

dotycząca pracy Wójta Gminy w okresie międzysesyjnym załącznik nr 10 

do protokołu sesji.  

 

Następnie Skarbnik Gminy Dorota Galant (dalej: Skarbnik Gminy) przedstawiła 

projekt uchwały Rady Gminy Siemyśl w sprawie zmian w budżecie Gminy Siemyśl 

na 2022 r. (druk nr 229). Projekt uchwały stanowi załącznik nr 11 do protokołu sesji. 

Przede wszystkim powiadomiła o: 

- konieczności uporządkowania budżetu gminy w związku ze sporządzanym 

sprawozdaniem z wykonania budżetu za I kwartał bieżącego roku; 

 - zmniejszeniu kwoty subwencji oświatowej; 

- zwiększeniu planu wydatków (załącznik Nr 3); 

- zmianie klasyfikacji budżetowej (w załączniku Nr 4; środki pozostały na tym samym 

poziomie); 

- częściowym rozdysponowaniu wolnych środków z poprzedniego roku w celu 

uzupełnienia bieżących wydatków. 

Uwag lub wniosków dotyczących tego projektu uchwały nie wniesiono. 

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie i jednogłośnie przyjęty 

przez Radę Gminy. Uchwała Nr 204/XXVII/22 stanowi załącznik nr 12 do protokołu 

sesji. Protokół głosowania uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Siemyśl 

na 2022 r. stanowi załącznik nr 13 do protokołu sesji (głosowanie za pomocą 

urządzeń elektronicznych).  
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Skarbnik Gminy przedstawiła projekt uchwały Rady Gminy Siemyśl 

zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Siemyśl na 2022 r. (druk 

nr 230). Projekt uchwały stanowi załącznik nr 14 do protokołu sesji. Poinformowała, 

że projekt uchwały dotyczy wprowadzenia nowego zadania do planowanych 

inwestycji, tj. modernizacji lokalu mieszkalnego w Trzyniku (należącego do gminy) 

oraz wprowadzenia zwiększenia wartości ogólnej zadania dotyczącego rozbudowy 

szkoły w Charzynie (w związku z wyborem oferty o wartości przekraczającej 

przeznaczoną wcześniej kwotę). 

Uwag lub wniosków dotyczących tego projektu uchwały nie wniesiono.  

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie i jednogłośnie przyjęty przez 

Radę Gminy. Uchwała 205/XXVII/22 stanowi załącznik nr 15 do protokołu sesji. 

Protokół głosowania uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu 

Gminy Siemyśl na 2022 r. stanowi załącznik nr 16 do protokołu sesji (głosowanie za 

pomocą urządzeń elektronicznych).  

 

Skarbnik Gminy przedstawiła projekt uchwały Rady Gminy Siemyśl 

zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej Gminy 

Siemyśl na lata 2022 – 2030 (druk nr 231). Poinformowała, że projekt uchwały został 

przygotowany przede wszystkim w związku ze zmianą wyniku finansowego budżetu 

gminy (zwiększenia deficytu budżetowego) oraz zwiększeniem planowanej wartości 

inwestycji rozbudowy szkoły w Charzynie o kwotę 1,5 mln zł w 2023 r. Projekt 

uchwały stanowi załącznik nr 17 do protokołu sesji.  

Uwag lub wniosków dotyczących tego projektu uchwały nie wniesiono.  

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie i jednogłośnie przyjęty przez 

Radę Gminy. Uchwała Nr 206/XXVII/22 stanowi załącznik nr 18 do protokołu sesji.  

Protokół głosowania uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia wieloletniej 

prognozy finansowej Gminy Siemyśl na lata 2022 – 2030 stanowi załącznik nr 19 

do protokołu sesji (głosowanie za pomocą urządzeń elektronicznych).  

 

Przewodniczący Rady ogłosił przerwę o godzinie 11:59. Obrady zostały 

wznowione o godzinie 12:06. 

 

Po przerwie Wójt Gminy zaprezentował projekt uchwały Rady Gminy Siemyśl 

w sprawie niewyrażenia zgody na wyodrębnienie w budżecie gminy środków 

stanowiących fundusz sołecki (druk nr 232).Projekt uchwały stanowi załącznik nr 20 

do protokołu sesji.  

Radny Wiesław Hrycenko zapytał, ile łącznie środków należałoby wyodrębnić 

na fundusz sołecki dla wszystkich 11 sołectw w gminie. 

Skarbnik Gminy odpowiedziała, że byłaby to łączna kwota w wysokości 

340 000,00 zł. 

Innych uwag lub wniosków dotyczących tego projektu uchwały nie wniesiono.  

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie i jednogłośnie przyjęty przez 

Radę Gminy. Uchwała Nr 207/XXVII/22 stanowi załącznik nr 21 do protokołu sesji. 

Protokół głosowania uchwały w sprawie niewyrażenia zgody na wyodrębnienie 
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w budżecie gminy środków stanowiących fundusz sołecki stanowi załącznik nr 22 do 

protokołu sesji (głosowanie za pomocą urządzeń elektronicznych).  

 
Wójt Gminy przedstawił projekt uchwały w sprawie ustalenia wysokości 

ekwiwalentu pieniężnego dla strażaków ratowników ochotniczej straży pożarnej (druk 

nr 233). Projekt uchwały stanowi załącznik nr 23 do protokołu sesji. 

Przewodniczący Rady wspomniał o udziale Wójta Gminy w ostatnio 

organizowanych zebraniach sprawozdawczych ochotniczych straży pożarnych 

działających na terenie gminy oraz o tym, że poinformował strażaków o stawkach 

proponowanych w projekcie uchwały, co Wójt Gminy potwierdził. 

Radny Hrycenko pochwalił postawę i działanie strażaków Ochotniczej Straży 

Pożarnej w Charzynie (dalej: OSP w Charzynie) i przyznał, że strażakom należy się 

podwyżka stawek. 

Wójt Gminy zwrócił uwagę, że wszystkim strażakom ochotnikom z terenu 

gminy, jak i województwa, należą się podziękowania, przede wszystkim w związku 

z panującymi w ostatnim czasie wichurami. 

Radny Hrycenko poprosił również Wójta Gminy o zabezpieczenie, w miarę 

możliwości, wkładu własnego na zakup przez OSP w Charzynie nowego wozu 

strażackiego. 

Wójt Gminy odniósł się do słów radnego mówiąc, że zabezpieczenie środków 

na doposażenie straży należy odłożyć w czasie, przede wszystkim ze względu na 

konieczność finansowania innych bieżących wydatków inwestycyjnych. 

Innych uwag lub wniosków dotyczących tego projektu uchwały nie wniesiono.  

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie i jednogłośnie przyjęty przez 

Radę Gminy. Uchwała Nr 208/XXVII/22 stanowi załącznik nr 24 do protokołu sesji. 

Protokół głosowania uchwały w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu 

pieniężnego dla strażaków ratowników ochotniczej straży pożarnej stanowi załącznik 

nr 25 do protokołu sesji (głosowanie za pomocą urządzeń elektronicznych).  

Przewodniczący Rady podziękował za przyjęcie uchwały w imieniu druhów 

strażaków. Wójt Gminy dodatkowo poinformował, że wszystkie pieniądze, jakie 

strażacy ochotnicy otrzymują za udział w akcjach, przeznaczają na bieżącą 

działalność ochotniczej straży pożarnej, której są członkami. 

 

Zastępca Wójta Gminy Siemyśl Sylwia Kawa (dalej: Zastępca Wójta) 

przedstawiła projekt uchwały w sprawie przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami 

bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Siemyśl 

na 2022 r. (druk nr 234). Zastępca Wójta poinformowała o kontynuacji realizowania 

umów na przyjmowanie i wyłapywanie zwierząt oraz o dodaniu nowego zadania, 

tj. opieki nad kotami wolno żyjącymi. Projekt uchwały stanowi załącznik nr 26 

do protokołu sesji.  

Radny Wiesław Hrycenko wspomniał o znajdujących się w schronisku 

dla zwierząt w Kołobrzegu dwóch psach umieszczonych na skutek interwencji 

na terenie gminy i zaapelował o rozważenie adopcji czworonoga. 

Radna Grażyna-Martysz Kociak podziękowała za umieszczenie w treści 

uchwały zapisu dotyczącego uwrażliwiania dzieci w szkołach na opiekę nad 
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zwierzętami oraz zaproponowała organizację dla dzieci akcji na rzecz zwierząt, 

np. przynoszenie puszek karmy na Światowy Dzień Kota (obchodzony 17 lutego). 

Przewodniczący Rady odniósł się do słów radnej mówiąc, że dyrektor szkoły 

podstawowej w Charzynie przeprowadza tego typu działania. 

Innych uwag lub wniosków dotyczących tego projektu uchwały nie wniesiono. 

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie i jednogłośnie przyjęty 

przez Radę Gminy. Uchwała Nr 209/XXVII/22 stanowi załącznik nr 27 do protokołu 

sesji. Protokół głosowania uchwały w sprawie przyjęcia Programu opieki nad 

zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy 

Siemyśl na 2022 r. stanowi załącznik nr 28 do protokołu sesji (głosowanie za pomocą 

urządzeń elektronicznych). 

Kierownik Ośrodka Pomocy Społecznej w Siemyślu Agnieszka Bany (dalej: 

Kierownik OPS) przedstawiła projekt uchwały w sprawie przyjęcia gminnego 

programu osłonowego “Korpus Wsparcia Seniorów w Gminie Siemyśl” na rok 2022 

(druk nr 235). Kierownik OPS wyjaśniła, że „Korpus wsparcia seniorów” jest 

rządowym programem i by go realizować, należy przyjąć odpowiedni gminny 

program osłonowy, a także poinformowała o planowanym zakupie opasek 

bezpieczeństwa dla seniorów spełniających określone wymogi. Projekt uchwały 

stanowi załącznik nr 29 do protokołu sesji.  

Uwag lub wniosków dotyczących tego projektu uchwały nie wniesiono.  

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie i jednogłośnie przyjęty 

przez Radę Gminy. Uchwała Nr 210/XXVII/22 stanowi załącznik nr 30 do protokołu 

sesji. Protokół głosowania uchwały w sprawie przyjęcia gminnego programu 

osłonowego “Korpus Wsparcia Seniorów w Gminie Siemyśl” na rok 2022 stanowi 

załącznik nr 31 do protokołu sesji (głosowanie za pomocą urządzeń elektronicznych).  

 

Sekretarz Gminy Siemyśl Krzysztof Pełechaty przedstawił projekt uchwały 

w sprawie wyznaczenia na terenie Gminy Siemyśl miejsca do prowadzenia handlu 

w piątki i soboty przez rolników i ich domowników oraz wprowadzenia regulaminu 

określającego zasady prowadzenia handlu w piątki i soboty przez rolników i ich 

domowników (druk nr 236). Projekt uchwały stanowi załącznik nr 32 do protokołu 

sesji.  

Uwag lub wniosków dotyczących tego projektu uchwały nie wniesiono. 

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie i jednogłośnie przyjęty 

przez Radę Gminy. Uchwała Nr 211/XXVII/22 stanowi załącznik nr 33 do protokołu 

sesji. Protokół głosowania uchwały w sprawie wyznaczenia na terenie Gminy 

Siemyśl miejsca do prowadzenia handlu w piątki i soboty przez rolników i ich 

domowników oraz wprowadzenia regulaminu określającego zasady prowadzenia 

handlu w piątki i soboty przez rolników i ich domowników stanowi załącznik nr 34 

do protokołu sesji (głosowanie za pomocą urządzeń elektronicznych).  

 

Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Wiesław Hrycenko (dalej: 

Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji) przedstawił projekt uchwały 

w sprawie rozpatrzenia petycji (druk nr 237). Projekt uchwały stanowi załącznik nr 35 

do protokołu sesji. 

Uwag lub wniosków dotyczących tego projektu uchwały nie wniesiono. 
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Projekt uchwały został poddany pod głosowanie i jednogłośnie przyjęty 

przez Radę Gminy. Uchwała Nr 212/XXVII/22 stanowi załącznik nr 36 do protokołu 

sesji. Protokół głosowania uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji stanowi załącznik 

nr 37 do protokołu sesji (głosowanie za pomocą urządzeń elektronicznych).  

 

Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji przedstawił projekt uchwały 

w sprawie rozpatrzenia petycji (druk nr 238) złożonej przez Ogólnopolskie 

Stowarzyszenie Kominki i Piece. Projekt uchwały stanowi załączniki nr 38 

do protokołu sesji. 

Radny Stanisław Chabera zwrócił uwagę na fakt coraz wyższych cen gazu 

oraz na potrzebę zapewnienia możliwości wyboru rodzaju opału. 

Radny Grzegorz Łojek poparł stanowisko radnego Chabery oraz zwrócił 

uwagę na polityczny aspekt problemu dostaw gazu, a także na konieczność 

zwiększenia działań zakazujących palenia śmieciami (w przeciwieństwie 

do ograniczania palenia drewnem, czy węglem). 

Radny Krzysztof Wers stwierdził, że Rada Gminy nie powinna rozpatrywać 

tej petycji, ponieważ to instytucje na szczeblu centralnym decydują o tym, 

czy wprowadzać ograniczenia dotyczące wykorzystywanych źródeł ciepła. 

Przewodniczący Rady odniósł się do słów radnego Wersa mówiąc, że nie 

zgadza się z jego poglądem, ponieważ - w sytuacji nagłośnienia tej sprawy w 

uchwałach rad gmin z terenu kraju – sprawa może zostać rozpatrzona przez organy 

wyższego rzędu, a nawet przez Sejm. 

Wójt Gminy również odniósł się do tematu poruszonego w dyskusji: 

- poinformował, że wkrótce nastąpi konieczność realizacji obowiązku wymiany 

starych piecy (tzw. kopciuchów), przy czym radny Wiesław Hrycenko dodał, 

że należy tego dokonać (zgodnie z odpowiednią uchwałą Sejmiku Województwa 

Zachodniopomorskiego) do 2028 r.; 

- stwierdził, że – na skutek niepewnej sytuacji polityczno-gospodarczej 

spowodowanej wojną rosyjsko-ukraińską – sytuacja dotycząca ograniczania 

stosowanych źródeł ciepła na pewno ulegnie zmianie, tym bardziej, że 

poszczególne państwa otwierają kolejne kopalnie. 

Innych uwag lub wniosków dotyczących tego projektu uchwały nie wniesiono. 

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie. 14 radnych zagłosowało „za”, 

jeden radny (Krzysztof Wers) wstrzymał się od głosu. Uchwała Nr 213/XXVII/22 

stanowi załącznik nr 39 do protokołu sesji. Protokół głosowania uchwały w sprawie 

rozpatrzenia petycji stanowi załącznik nr 40 do protokołu sesji (głosowanie 

za pomocą urządzeń elektronicznych).  

 

Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji) przedstawił projekt 

uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji (druk nr 239) złożonej przez Cech Zdunów 

Polskich i poinformował, że rozpatrywana petycja ma taką samą treść jak ta złożona 

przez Ogólnopolskie Stowarzyszenie Kominki i Piece. Projekt uchwały stanowi 

załączniki nr 41 do protokołu sesji. 

 

Uwag lub wniosków dotyczących tych projektów uchwał nie wniesiono. 
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Projekt uchwały został poddany pod głosowanie. 14 radnych zagłosowało „za”, 

jeden radny (Krzysztof Wers) oddał głos wstrzymujący się. Uchwała Nr 214/XXVII/22 

stanowi załącznik nr 42 do protokołu sesji. Protokół głosowania uchwały w sprawie 

rozpatrzenia petycji stanowi załączniki nr 43 do protokołu sesji (głosowanie 

za pomocą urządzeń elektronicznych).  

 

Wójt Gminy przedstawił wprowadzony do porządku obrad projekt uchwały 

w sprawie wyrażenia woli kontynuacji członkostwa Gminy Siemyśl w Stowarzyszeniu 

Lokalnej Grupy Działania „Siła w Grupie” w okresie programowania 2021-2027 (druk 

nr 240). Projekt uchwały stanowi załącznik nr 44 do protokołu sesji. 

Uwag lub wniosków dotyczących projektu uchwały nie wniesiono. 

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie i jednogłośnie przyjęty 

przez Radę Gminy. Uchwała Nr 215/XXVII/22 stanowi załączniki nr 45 do protokołu 

sesji. Protokół głosowania uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji stanowi załączniki 

nr 46 do protokołu sesji (głosowanie za pomocą urządzeń elektronicznych).  

 

Kierownik OPS Agnieszka Bany przedstawiła wprowadzone do porządku 

obrad sprawozdanie Ośrodka Pomocy Społecznej w Siemyślu z realizacji zadań 

wynikających z ustawy o wspieraniu rodziny i systemie pieczy zastępczej za rok 

2021 (druk nr 241). Sprawozdanie stanowi załącznik nr 47 do protokołu sesji. 

Radna Grażyna Martysz-Kociak zapytała, jak funkcjonowały placówki wsparcia 

dziennego w dobie pandemii COVID-19. 

Kierownik OPS odpowiedziała, że we wrześniu 2019 r. Wójt Gminy Siemyśl 

wydał zezwolenie na prowadzenie Placówki Wsparcia Dziennego w formie 

podwórkowej (przy czym Wojewoda Zachodniopomorski stwierdził spełnienie 

wymogu ustawowego w tym zakresie). Niniejsza placówka prowadzona jest 

przez ZHP w Szkole Podstawowej im. Noblistów Polskich w Siemyślu stacjonarnie, 

a podczas pandemii zajęcia były realizowane również online. Poinformowała 

również, że w ubiegłym roku z tej formy wsparcia korzystało 7 dzieci z terenu gminy. 

Innych uwag lub wniosków dotyczących tego sprawozdania nie wniesiono. 

 

Wolne wnioski, interpelacje radnych, zapytania i odpowiedzi:  

 

1) Przewodniczący Rady:  

- poinformował o wydanym zarządzeniu zastępczym Nr 3/2022 Wojewody 

Zachodniopomorskiego z dnia 26 stycznia 2022 r. w sprawie wprowadzenia 

udokumentowanych złóż kruszywa naturalnego SIEMYŚL oraz SIEMYŚL I 

do studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy 

Siemyśl (załącznik nr 48 do protokołu sesji); 

- przedstawił podanie mieszkanek gminy w sprawie ponownego rozpatrzenia sprawy 

podpisania porozumienia z gminą Gościno dotyczącego finansowania pobytu ich 

dzieci w Żłobku Miejskim w Gościnie (załącznik nr 49 do protokołu sesji),  

powiedział, że Rada Gminy nie zgodziła się na podjęcie uchwały w sprawie 

wyrażenia zgody na zawarcie takiego porozumienia ze względu na brak możliwości 

zapewnienia odpowiednich środków w budżecie gminy, a także poinformował, 
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że wystosuje pisemną odpowiedź do osoby kontaktowej w sprawie podania (pismo 

stanowi załącznik nr 50 do protokołu sesji). 

 

2) Radny Krzysztof Wers: 

-  zapytał, kiedy zostanie rozpatrzony wniosek o dofinansowanie na remont dróg 

(o którym wspomniał wcześniej Wójt Gminy). Wójt Gminy odpowiedział, że to 

pytanie powinno zostać skierowane do wnioskodawcy (ponieważ Zarządu Powiatu 

w Kołobrzegu składał ww. wniosek) i powiedział, że uzyskał informację, 

że rozstrzygnięcie w sprawie przyznania dofinansowania być może pojawi się 

w połowie lub na końcu kwietnia bieżącego roku; 

- złożył interpelację w sprawie przejęcia drogi powiatowej przez gminę koło Sali 

Wiejskiej w Byszewie, która fizycznie nie istnieje (załącznik nr 51 do protokołu 

sesji); Wójt Gminy odpowiedział, że odpowiednie dokumenty w tej sprawie zostały 

sporządzone przez pracownika Urzędu Gminy Siemyśl ds. rolnictwa i gospodarki 

nieruchomościami i zostały dostarczone do Starostwa Powiatowego w Kołobrzegu 

oraz poinformował, że wszystkie informacje w tej sprawie radny otrzyma w formie 

pisemnej (w odpowiedzi na interpelację). 

 

3) Radny Grzegorz Łojek: 

- zapytał o kwestię przebudowy drogi gminnej przy osiedlu (koło suszarni) 

w Kędrzynie. Wójt Gminy odpowiedział, że gmina złożyła wniosek o dofinansowanie 

dotyczący remontu tej drogi wewnętrznej (wyłożenia polbruku) wraz z oświetleniem 

w ramach  funduszy popegeerowskich na kwotę 1,3 mln; 

- zadał pytanie o instalację wodno-kanalizacyjną  znajdującą się pod ww. drogą 

gminną; Wójt Gminy odpowiedział, że gmina dokona remontu samej drogi, 

ponieważ nie jest właścicielem ww. instalacji, a także wspomniał o wydaniu 

przez Samorządowe Kolegium Odwoławcze w Koszalinie postanowień w sprawie 

odmowy wszczęcia postępowań na wniosek i z urzędu w sprawie stwierdzenia 

nieważności decyzji – zezwoleń na doprowadzanie wody i odprowadzanie ścieków 

na Tereni gminy przez Miejskie Wodociągi i Kanalizację w Kołobrzegu Sp. z o. o.; 

- spytał, czy została przygotowana informacja na temat zaległości mieszkańców 

dotyczących opłat za gospodarowanie odpadami. Skarbnik Gminy przekazała 

wydrukowane odpowiednie zestawienie informacji wszystkim radnym (załącznik nr 

52 do protokołu sesji) i poinformowała, że przedstawi je również na posiedzeniu 

Komisji Rewizyjnej w sprawie kontroli (która odbyła się tuż po niniejszej sesji Rady 

Gminy). 

 

W trakcie pytania zadawanego przez radnego Grzegorza Łojka radny Karol 

Mata opuścił obrady sesji (o godzinie 12:59). 

 

4) Radna Grażyna Martysz-Kociak zapytała, kiedy dostępna będzie woda 

na cmentarzu komunalnym w Siemyślu.  

Wójt Gminy odpowiedział, że pracownicy gospodarczy podłączą dostęp 

do wody prawdopodobnie tego samego dnia i poinformował, że wcześniej został on 

odłączony z powodu minusowych temperatur. Wójt Gminy wspomniał również o 

zamiarze dokupienia sprzętu do porządkowania grobów. 
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5) Radny Wojciech Pańka: 

- powiedział, że 2 mieszkańców gminy często zgłaszało konieczność przycięcia 

gałęzi drzew znajdujących się na cmentarzu komunalnym w Charzynie i w związku 

z tym zapytał, czy planowana na koniec 2021 r. przycinka ww. została dokonana. 

Wójt Gminy odpowiedział, że usługa została zrealizowana w styczniu 2022 r. przez 

wykwalifikowanego przedsiębiorcę na podstawie udokumentowanego zlecenia na 

kwotę 15 100,00 zł brutto. Poinformował również o planowanej weryfikacji miejsc 

pochówku na rzecz poszerzenia granic ww. cmentarza oraz likwidacji 

nieopłaconych i zaniedbanych grobów; 

- powiadomił, że bieżące wskaźniki nie pozwalają na zaciągnięcie większego 

kredytu, w tym na wkład własny do zakupu wozu strażackiego dla OSP w Charzynie 

i zapewnił mieszkańców Charzyna, że będzie dążyć do tego, by odpowiednie środki 

na ten cel zostały zabezpieczone w budżecie gminy na 2023 r. Wójt Gminy odniósł 

się do słów radnego mówiąc, że brak możliwości zabezpieczenia ww. środków nie 

jest złą wolą urzędu gminy ani radnych, lecz wynika z ograniczonych możliwości 

budżetowych; 

- zapytał, czy oczyszczanie stawu za kościołem w Charzynie będzie odbywać się 

równolegle z realizacją planowanej w pobliżu budowy miejsc postojowych. Wójt 

Gminy odpowiedział, że tak, jednak poinformował, że złożona oferta przewyższa 

kwotowo środki przyznane na realizację tego zadania, w związku z czym należy 

jeszcze dokonać odpowiedniego szacowania kosztów (czy w budżecie znajdą się 

środki na kompleksową realizację). 

 
6) Radna Grażyna Martysz-Kociak: 

- zapytała, kiedy zostanie odtworzona przydrożna kapliczka w Nieżynie. Wójt Gminy 

odpowiedział, że nie wie, ponieważ ww. kapliczka znajdowała się na terenie 

prywatnym, który Farma Wiatrowa Kołobrzeg Sp. z o. o. odkupiła (i już częściowo 

uporządkowała). Poinformował również, że ww. spółka zobowiązała się do odbudowy 

kapliczki; 

- zadała pytanie, czy zostaną podjęte odpowiednie zmiany w związku z nowelizacją 

ustawy o wychowaniu w trzeźwości i przeciwdziałaniu alkoholizmowi (w zakresie 

uchwalania 4-letnich gminnych programów profilaktyki i rozwiązywania problemów 

alkoholowych). Kierownik OPS odpowiedziała, że ww. program sporządziła firma 

zewnętrzna (dlatego też prosiła wcześniej o wypełnianie anonimowej ankiety w celu 

stworzenia diagnozy problemów społecznych) i obecnie jest on weryfikowany. 

 

7) Radny Stanisław Chabera zapytał, na jaki cel zostaną przeznaczone 

zdemontowane z drogi w Nieżynie płyty żelbetonowe.  

Wójt Gminy odpowiedział, że płyty obecnie są składowane na działce 

przy drodze gminnej w Nieżynie i to radnym pozostawia decyzję, na jakie remonty 

je przeznaczyć. Dodał również, że na pewno zostanie wyremontowana ww. droga 

gminna przy wjeździe na drogę powiatową. Radny Wiesław Hrycenko powiedział, 

że należy przemyśleć, gdzie mają zostać przeznaczone te płyty, kto je przewiezie 

i ułoży oraz kto przygotuje grunt do ich wyłożenia. Przewodniczący Rady odniósł się 
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do słów ww. radnych mówiąc, że niniejszy temat należy omówić na połączonym 

posiedzeniu komisji Rady Gminy. 

 

8) Radny Michał Paszko zadał pytanie o etap przygotowań przetargu 

dotyczącego oświetlenia solarnego.  

Zastępca Wójta odpowiedziała, że obecnie znana jest lokalizacja oraz ilość 

projektów i lamp do zainstalowania, a opóźnienia wynikają z konieczności 

zachowania terminów wyznaczonych w innych zapytaniach ofertowych.  

Wójt Gminy wspomniał również o planach związanych ze składaniem 

wniosków o dofinansowanie na oświetlenie uliczne typu LED oraz poinformował 

o modyfikacji lokalizacji lamp do planowanego ww. przetargu w związku ze zmianą 

wydanych pozwoleń i map lokalizacyjnych. 

Radny Chabera zapytał, ile lamp „straciło” lokalizację w związku 

z ww. zmianami.  

Wójt Gminy odpowiedział, że będą ok. 32 lokalizacje. 

 

9) Radny Wojciech Pańka zapytał, czy powstał regulamin użytkowania boiska 

wielofunkcyjnego w Charzynie (w związku z tym, że odebrał kilka telefonów 

z pytaniem o możliwość jego użyczenia).  

Wójt Gminy odpowiedział, że w trakcie rozmowy telefonicznej wykonawca 

projektu boiska przekazał informację o wysłaniu uwag co do jego użytkowania w celu 

zabezpieczenia gwarancji. 

 

10) Sołtys Sołectwa Nieżyn Jan Gabryszewski zapytał, czy Farma Wiatrowa 

Kołobrzeg Sp. z o. o. wybuduje chodnik w Nieżynie i czy płyty żelbetonowe są 

w dalszym ciągu składowane na terenie Karolówek Sp. z o. o..  

Wójt Gminy odpowiedział, że uzyskał informację, że jeszcze przed budową 

wiatraków ww. spółka uzgadniała projekt budowy chodnika wzdłuż drogi powiatowej 

przebiegającej przez Nieżyn i stwierdził, że gmina nie jest właścicielem pasa dróg, 

więc nie jest stroną w tej sprawie oraz poinformował, że część płyt nadal znajduje się 

na terenie ww. spółki. Powiedział również, że: 

- nie wie, na jakim odcinku drogi zostanie wybudowany chodnik przez Zarząd Dróg 

Powiatowych w Kołobrzegu w związku z remontem ww. mostu w Nieżynie; 

- propozycja sprzedaży płyt właścicielowi Karolówek Sp. z o. o. i współpraca Farmy 

Wiatrowej Kołobrzeg Sp. z o.o. oraz gminy w zakresie przebudowy tzw. drogi 

lipowej nie została wstępnie zaakceptowana przez radnych. 

Przewodniczący Rady odniósł się do słów Wójta Gminy mówiąc, 

że zasugerowano również zakup płyt jumbo, jednak radni wstępnie stwierdzili, że nie 

warto remontować drogi dojazdowej do jednej prywatnej posesji. 

 

11) Skarbnik Gminy powiedziała, że w ostatniej chwili uzyskała informację, 

że woda na cmentarzu w Siemyślu będzie dostępna po naprawie uszkodzonego 

zaworu, natomiast woda na cmentarzu w Charzynie ma być odkręcona następnego 

dnia. 
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Po wyczerpaniu porządku obrad Przewodniczący Rady zamknął sesję słowami 

„zamykam sesję Rady Gminy Siemyśl”.  

 
Materiały i uchwały Rady Gminy w znajdują się w załączeniu do protokołu 

(załączniki ponumerowane od nr 1 do nr 55).  

 
 
 
 
 
Protokołowała:  
Justyna Sacha  
 

Przewodniczący Rady 
 

Janusz Tasak 

 
 


